
 

Πρακτικά συνεδρίας Δ.Σ. ΟΑΚ 

που έγινε την Τρίτη 17/10/2023, ώρα 6.00 μ.μ. στο Ολυμπιακό Μέγαρο 

 

 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα πρακτικά ημερ. 29/8/2023. 

 

Απορρέοντα 

 

1. Ο Περί Σωματείων Νόμος 

 

Το ΔΣ εξουσιοδότησε τον Πρόεδρο να διευθετήσει συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΚΟΑ για 

ενημέρωση σχετικά με τις εξελίξεις που υπάρχουν για τα Σωματεία. 

 

2. Προσφυγή Ελαιών κατά της ΟΑΚ – ΑΔΕΑ 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι η ΑΔΕΑ συνεδρίασε νωρίς το απόγευμα της Τρίτης 17/10 και 

αποφάσισε ότι η επόμενη συνεδρία θα πραγματοποιηθεί19 Μαρτίου 2024. 

 

Όσον αφορά το θέμα που προέκυψε για τον τρόπο λειτουργίας της ΟΑΚ μέχρι την τελική 

απόφαση της ΑΔΕΑ, ο Πρόεδρος έλαβε και διάβασε στα Μέλη αυτούσια την Γνωμάτευση του 

Νομικού Συμβούλου της ΟΑΚ, η οποία αναφέρει ότι “ H OAK συνεχίζει κανονικά τις εργασίες του 

σύμφωνα πάντοτε με τις σχετικές πρόνοιες του Καταστατικού της ΟΑΚ που το διέπουν Η καταχώριση της 

προσφυγής από μόνη της δεν έχει οποιοδήποτε ανασταλτικό αποτέλεσμα ως προς την ισχύ των εκλογών 

ή/και των αποφάσεων ή/και ως προς τη λειτουργία του ΔΣ. 

 Άλλωστε, σύμφωνα με το Άρθρο 12 (Α) του Καταστατικού της ΟΑΚ, "Το Διοικητικό Συμβούλιο θα 

καταρτίζεται σε σώμα με την εκλογή, με μυστική ψηφοφορία, του Προέδρου, του Αντιπροέδρου, Γραμματέα 

και Ταμία, αμέσως μετά τη λήξη της Γενικής Συνέλευσης που επικύρωσε το διορισμό τους..." και συνεπώς 

υφίσταται και λειτουργεί κανονικά από τη στιγμή εκείνη”.  

Επομένως η λειτουργία του ΔΣ δεν επηρεάζεται και συνεχίζεται κανονικά. 

 

Θέματα  

 

1. Πρακτικά Εκτελεστικής Επιτροπής 31/8/23 και 14/9/23 

 

Το ΔΣ έλαβε γνώση για τις αποφάσεις της Εκτελεστικής Επιτροπής στις 31/8/23 και 14/9/23. 

 

2. Πρακτικά Τεχνικής Επιτροπής 5/9/23, 11/9/23, 2/10/23 

 

Το ΔΣ ενέκρινε τις εισηγήσεις της Τεχνικής Επιτροπής ημερ. 5/9/23, 11/9/23 και 2/10/23. 

 

 

 

 

 



 

 

 

3. Πρακτικά Τεχνικής Επιτροπής 2/5/2023 

 

Ο Πρόεδρος ανάφερε ότι εκ παραδρομής, τα Πρακτικά της Τεχνικής Επιτροπής ημερ. 

2/5/2023 τα οποία έχουν σταλεί στο ΔΣ για ενημέρωση, δεν έχουν εγκριθεί και επίσημα από 

το ΔΣ. Γι’ αυτό ζητά την έγκριση τους για καταγραφή στα πρακτικά. 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τις εισηγήσεις της Τ.Ε. ημερ. 2/5/2023. 

 

4. Πρακτικά Επιτροπής Ανάπτυξης  21/9/2023 

 

Ο κ. Κουντούρης ενημέρωσε το ΔΣ για τις εισηγήσεις της Επιτροπής Ανάπτυξης με τις οποίες 

το Συμβούλιο συμφώνησε. 

 

Αποφασίστηκε να γίνει απογραφή των αθλητών και θα ετοιμαστεί σχετικό ερωτηματολόγιο 

από την Επιτροπή το οποίο θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα της ΟΑΚ. 

 

Επίσης αποφασίστηκε όπως η Επιτροπή αναλάβει την προώθηση και υλοποίηση του 

προτζεκτ World Tennis Number στο οποίο αποδίδει τεράστια σημασία η ITF.  

 

Αποφασίστηκε επίσης όπως προβούμε σε ενέργειες προς το Υπ. Παιδείας για παραχώρηση 

άδειας για επίσκεψη στα Δημοτικά σχολεία και διδασκαλία του τένις κατά τη διάρκεια της 

ώρας του μαθήματος της γυμναστικής. 

 

Στο σημείο αυτό η Διοικητική Λειτουργός Έρικα Σοφοκλέους, ενημέρωσε ότι το Υπουργείο 

Παιδείας διοργανώνει ημερίδες σε όλες τις πόλεις για τα Δημοτικά Σχολεία κατά τη διάρκεια 

της σχολικής χρονιάς, στις οποίες συμμετέχουν οι αθλητικές Ομοσπονδίες με προπονητές 

τους για διδασκαλία του κάθε αθλήματος. Στη Λευκωσία παρευρίσκονται συνήθως οι 

Ομοσπονδιακοί Προπονητές αλλά το πρόβλημα παρουσιάζεται στις υπόλοιπες πόλεις αφού 

δεν υπάρχει ενδιαφέρον. 

 

Το Συμβούλιο ζήτησε από την Διοικ. Λειτουργό όπως πέρα από τους Ομίλους, να ενημερώνει 

και τα Μέλη του ΔΣ για να προωθούν το θέμα στους Ομίλους τους. 

 

5. Πρακτικά Επιτροπής Εθνικού Κέντρου Τένις 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε που βρίσκεται η κατάσταση με την ανακαίνιση του ΕΚΤ και ανάφερε 

ότι αυτό που πρέπει να γίνουν άμεσα είναι κάποιες εργασίες που έχει επισημάνει η 

Πυροσβεστική.  

Ακολούθως το Συμβούλιο ενέκρινε τις εισηγήσεις της Επιτροπής του ΕΚΤ ημερ. 28/9/2023. 

 

6. Tennis Europe President’s Fund & ITF Subscription Fund 

 



Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι έχουμε ενημερωθεί από το Tennis Europe ότι μπορούμε να 

αιτηθούμε χορηγία από το πιο πάνω κεφάλαιο μέχρι €5000, για διάφορους λόγους όπως 

κάλυψη εξόδων αποστολής σε πρωτάθλημα, αγορά laptop, αγορά αθλητικού εξοπλισμού 

κλπ. 

 

 Το Συμβούλιο, μετά από ανταλλαγή απόψεων, αποφάσισε όπως γίνει έρευνα για αγορά 

ειδικών καμερών για τοποθέτηση στα γήπεδα κατά τη διάρκεια αγώνων για ανάλυση του 

παιχνιδιού, real time scoring, line calling, βιντεογράφηση του παιχνιδιού για επανάληψη. 

 

Όσο αφορά το ITF Subscription Fund το οποίο καλύπτει έξοδα μέχρι $3500 τα οποία έχουν 

ήδη δαπανηθεί, αποφασίστηκε όπως υποβληθεί αίτηση από την ΟΑΚ για κάλυψη μέρους του 

κόστους της αποστολής μας στο Boys U12 Summer Cup που έγινε τον Ιούλιο στην Γερμανία 

και το τελικό κόστος ήταν πέραν των $3500. 

 

7. Fameline Foundation 

 

Το Συμβούλιο ενημερώθηκε για την επιστολή του κ. Σεραφείδη για δημιουργία του Fameline 

Foundation το οποίο θα προσφέρει πλήρη χορηγία σε 2 αντισφαιριστές και 2 

αντισφαιρίστριες. 

 

Η χορηγία θα περιλαμβάνει πλήρη κάλυψη εξόδων σε διεθνή πρωταθλήματα τα οποία θα 

επιλέγονται από τον Προπονητή που θα καθοριστεί από το ίδρυμα, παρακολούθηση από 

αθλητικό ψυχολόγο, φυσιοθεραπευτή και physio. 

 

Ο κ. Σεραφείδης ζήτησε από την ΟΑΚ να εισηγηθεί αθλητές και αθλήτριες για ένταξη στο 

πρόγραμμα χρονολογίας 2008-2010. 

Ζητήθηκε από τους Ομοσπ. Προπονητές να υποβάλουν τις εισηγήσεις τους, οι οποίες είναι οι 

ακόλουθες: 

 

1. Μιχάλης Γενεθλίου (2010)  Νο.1 

2. Ανδρέας Μονογιός (2009) Νο.2 

3. Νικόλας Πετούσης (2009) Νο.3 

4. Άθως Καρακατσιάνης (2010) Νο.4 

5. Γιώργος Χ’Χάννας (2009) Νο.5 

6.  Νικόλας Λοττίδης (2009) Νο.6 

7. Νικόλας Στυλιανού (2009) Νο.7 

8. Βασίλης Βραχίμης (2010) Νο.10 

9. Μηνάς Παναγίδης (2009) Νο.11 

  

1. Νίνα Ανδρονίκου (2008) No.1 

2. Εύα Πάνοβα (2008) No.2 

3. Άνδρεα Παπακυριακού (2010) No.3 

4. Αναστασία Ευθυμίου (2008)No. 4 

5. Θέα Γρηγορίου (2009) No.7 

6. Ελεονώρα Φωτίου (2008) No.8 



7. Μεριλιν Σεραφίδου (2009) Νο. 9 

8. Χρύσα Μάιρα Τιτόπουλος (2010) Νο.11 

 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τον πιο πάνω κατάλογο, νοουμένου ότι θα ενημερωθούν οι γονείς και 

θα δώσουν τη συγκατάθεση τους για να υποβληθεί το παιδί τους στις εισηγήσεις. 

 

Επίσης τονίσθηκε ότι απαραίτητη προϋπόθεση για να συμμετέχει κάποιο παιδί στο 

πρόγραμμα, είναι να συνεχίσει να συμμετέχει στο προπονητικό πρόγραμμα της ΟΑΚ, σε 

περίπτωση επιλογής του/της στις εθνικές ομάδες. 

 

8. Προπονητικό πρόγραμμα εθνικών ομάδων – συμβόλαια Ομ. Προπονητών 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε το Συμβούλιο ότι το πρόγραμμα προπονήσεων στο ΕΚΤ άρχισε την 

Πέμπτη 5/10/23 με την εθνική ομάδα -14.  

Ομοσπ.Προπονητής της ομάδας -14 ορίζεται ο Χρίστος Καραμαλλάκης ο οποίος παραμένει 

και για την ομάδα -12, με βοηθό τον Στέφανο Ιωάννου.. 

Τα συμβόλαια των τριών Ομοσπ. Προπονητών έχουν ετοιμαστεί για άμεση υπογραφή από 

όλα τα μέρη. 

 

 

9. ITF AGM 2023 – Έκθεση Προέδρου 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε το Συμβούλιο για τα θέματα που απασχόλησαν την ΕΓΣ της 

Διεθνούς Ομοσπονδίας, τα αποτελέσματα των εκλογών καθώς επίσης και για τις επαφές που 

είχε με διάφορους αξιωματούχους. 

 

Σχετική έκθεση κατατέθηκε στο ΔΣ. 

 

10. Τεχνικός Σύμβουλος ΟΑΚ – Περιγραφή καθηκόντων 

 

Το ΔΣ ενέκρινε την περιγραφή καθηκόντων που ετοίμασε ο Πρόεδρος για τη θέση του 

Τεχνικού Συμβούλου, με κάποιες μικρές διορθώσεις. 

 

11. Μεταγραφές- Εγγραφές 

 

Το Συμβούλιο ενημερώθηκε για τις πιο κάτω Μεταγραφές: 

 

Εβελίνα Οδυσσέως από On Court σε Λευκή 

Στυλιανός Παπαμιχαήλ από Ο.Α.Λευκωσίας Φιλντ Κλαπ σε Masters Tennis Academy 

Μάριος Πραστίτης από Ο.Α.Λάρνακας σε Ακαδημία Ηροδότου 

Πέτρος Ηρακλέους από Ο.Α.Αμμοχώστου σε Ακαδημία Ηροδότου 

Άθως Καρακατσιάνης από Σπόρτιγκ Κλαπ Λεμεσού σε Ο.Α.Αμμοχώστου 

 

Εγκρίθηκαν επίσης οι εγγραφές στο Μητρώο μέχρι και τον αρ. 3782. 



 

Διάφορα 

 

1. Σύμβαση επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα 

 

Στα πλαίσια της υποχρέωσης της ΟΑΚ να εφαρμόσει όλες τις πρόνοιες της νομοθεσίας για 

την προστασία των προσωπικών δεδομένων και μετά από υπόδειξη του Υπευθύνου 

προστασίας προσωπικών δεδομένων, η ΟΑΚ θα προχωρήσει στην υπογραφή σύμβασης με 

όλα τα Πλήρη και Εταιρικά Μέλη της καθώς επίσης και σε άλλους συνεργάτες που 

αποστέλλονται στοιχεία. 

 

2. ΚΕΠΕ 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι η ΚΕΠΕ ενέκρινε την ένταξη της ΟΑΚ ως δόκιμο Μέλος για 2 

χρόνια. 

 


